
Zápis ze schůze Školské rady Gymnázia L. Pika Plzeň 16. 5. 2012 

 

Přítomni: PaedDr. J. Mašek, PaedDr. N. Kubešová, Mgr. R. Hronek, L. Študlarová, J. Kašpar,            

H. Dvořáková 

Omluven: Mgr. M. Brabec, Ing. Z. Trmota 

 

1. Zahájení – p. Mašek 

2. Projednávání  rozpočtu 

p. Hronek – je divné, že projednáváme rozpočet na rok 2012, měli bychom 

projednávat rozpočet na rok následující 

p. Kašpar – ve školství to takto je. Před měsícem nám snížili rozpočet na platy o 

400 000 Kč. Příští rok budeme mít ještě o jednu třídu méně, takže nám sníží rozpočet 

o dalších 200 000 Kč. Ve škole probíhá energetický audit (hradí KÚ, byli jsme vybráni 

jako modelová škola). Není možné změřit odběr teplé vody. Zjistilo se, že se čerpá 

voda i elektřina v noci. Elektřina se čerpá v serverovně. Zjistilo se, že síť by mohl 

někdo spravovat na dálku. P. ředitel by chtěl, aby se mohly nakupovat pomůcky, ale 

nejsou na to finance.  

p. Hronek – nedaly by se nějaké finanční prostředky získat pronájmem učeben? 

p. Kašpar – pronajímá se tělocvična, učebny nárazově, není o to zájem. Jediná 

možnost, jak získat peníze, je z ESF. 

3.  Různé 

p. Mašek – byla již projednána stížnost s p. Helmovou? 

p. Kašpar – zatím ne, nebyla příležitost 

L. Študlarová – řeší se nějakým způsobem epidemie příušnic? 

p. Kašpar – ne, situace byla konzultována se dvěma lékařkami a nedělají se v těchto 

případech žádná zvláštní opatření 

 

Usnesení:  Školská rada GLP projednala  a bere na vědomí rozpočet na rok 2012. 

 

Ověřil: PaedDr. J. Mašek 

 

16. 5. 2012 

 

  

 

                                                                                   Zapsala: PaedDr. Naděžda Kubešová 


